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V skladu z 240. in 248. členom Poslovnika Državnega zbora Vam posredujem pisno 

poslansko vprašanje v zvezi z izplačilom sredstev za delovno uspešnost na Radio 

Televiziji Slovenija, ki ga naslavljam na Vlado RS. 
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VSEBINA PISNEGA POSLANSKEGA VPRAŠANJA 

 

 
V medijih smo zasledili, da si je vodstvo Radio Televizije Slovenija v letošnjem 
letu  izplačalo del plače po pogodbi o zaposlitvi, ki je urejen v 22.i členu do 22.k 
členu veljavnega Zakona o sistemu plač v javnem sektorju, ki za javne 
uslužbence, kar zaposleni na Radio Televiziji Slovenije nedvomno so, 
predstavlja tudi edino zakonito pravno podlago za izplačilo dodatnih nagrad 
poleg plače javnega uslužbenca.  
 

Direktor RTVS Marko Filli, ki je uvrščen v 60. plačni razred, je glede na osnovno 
plačo v znesku 4.270 evrov bruto prejel okoli 10.200 evrov bruto (več kot 2- 
kratnik bruto plače). Oba programska direktorja, Janez Lombergar in Miha 
Lampreht, ki spadata v 59. plačni razred (4.100 evrov), sta prejela po okoli 
9.800 evrov, trije Fillijevi pomočniki iz 55. plačnega razreda (3.500 evrov) pa po 
8.400 evrov. Skupni znesek za vodstvene "nagrade" je tako letos znašal okoli 
55.000 evrov.  
 
Izplačilo nagrad je odobril takratni predsednik programskega sveta dr. Jernej 
Pikalo, ki je sedaj minister za izobraževanje, znanost in šport. Razlog za to je 
bil, da je RTVS končal s presežkom prihodkov nad odhodki v višini ca. 60.000 
evrov (prihodki in odhodki so znašali ca. 118 milijonov evrov). Dr. Jerneju Pikalu 
pa se je zdelo povsem upravičeno, da si skoraj celotni presežek prihodka nad 
odhodki kot nagrado razdeli nekaj posameznikov v vodstvu RTVS, čeprav 
velika večina prihodkov predstavlja zakonsko obvezen RTV prispevek, ki na 
letni ravni znaša ca. 92 milijonov evrov.  
 
Pri tem ni zanemarljiv podatek, da namerava Vlada RS predlagati celo 
povišanje RTVS prispevka, čeprav RTVS že drugo leto posluje z višjimi prihodki 
od odhodkov (v letu 2011 je bil presežek ca. 170.000 evrov), nemajhen del tega 
presežka pa so si razdelili vodilni delavci na RTVS.  
 
Zakon o sistemu plač v javnem sektorju v 22. k členu določa, da višino sredstev 
namenjeno izplačilu dela plač za delovno uspešnost določi direktor po 
predhodnem dogovoru z reprezentativnimi sindikati, razen, ko gre za izplačilo 
direktorju, ko o tem odloči organ pristojen za njegovo imenovanje - Programski 
svet RTVS. Glede na odzive sindikatov RTVS v medijih je razvidno, da 
dogovora o izplačilu ni bilo, prav tako pa o tem ni odločil Programski svet RTVS, 
temveč samo njegov takratni predsednik, dr. Jernej Pikalo, sedaj minister v 
Vladi RS. Gre torej za očitno nezakonito izplačilo nagrade, v primeru dr. Jerneja 
Pikala pa celo za več kot utemeljen sum prekoračitve pooblastil z namenom 
pridobitve premoženjske koristi zaposlenim na RTVS, ko je kot predsednik 
Programskega sveta RS odločil brez sklepa ali odločitve Programskega sveta 
RTVS, kar je razvidno iz objavljenih zapisnikov, kjer te odločitve ni.  
 
 
RTVS je javni zavod, ki ga je ustanovila Republika Slovenija z zakonom, zato 
sprašujem Vlado RS: 
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1. Kakšno je stališče Vlade RS do ravnanja sedanjega ministra Jerneja 
Pikala, ki je očitno prekoračil svoja pooblastila in s tem pridobil 
premoženjsko korist nekaterim zaposlenim na RTVS, glede na to, da se 
je v koalicijskem dogovoru koalicija javnosti zavezala, da bo dosledno 
spoštovala pravno državo in krepila pravično družbo? 

2. Kakšno je stališče Vlade RS do navedenega izplačila nagrade vodstvu 
RTVS glede na javno finančno situacijo v državi? 

3. Kakšno je stališče Vlade RS do navedenega izplačila ob upoštevanju, da 
na podlagi zbranih podatkov niso bili izpolnjeni zakonski pogoji za 
izplačilo? 

4. Kakšne ukrepe bo Vlada RS sprejela, da si vodilni delavci v RTVS ne 
bodo izplačevali nagrad za delovno uspešnost na podlagi presežka 
prihodkov nad odhodki, ko pa je večina prihodkov pridobljenih na podlagi 
zakonsko obveznega prispevka, ki ga morajo plačevati praktično vsa 
gospodinjstva v Republiki Sloveniji? 

5. Kakšni so razlogi za predlagano povišanje obveznega RTVS prispevka 
glede na to, da je zavod RTVS že drugo leto zaključil poslovanje s 
presežkom prihodkov nad odhodki, nesorazmerno velik del tega 
presežka pa je šel za nagrajevanje vodilnih delavcev? 

 
 
 
 
 


